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Kedves Honlaplátogatóim!  Szeretettel és izgalommal hívom és várom Önöket a Tíz év az Európai Parlamentben című újkönyvem bemutatójára, november 6-án kedden 18 órára a Polgárok Házába (Bp VIII. Visi Imreu.6). A Kairosz kiadó a helyszínen árulja is a könyvet, s természetesen szívesen dedikálunkszerzőtársammal, Kovács Zsolt újságíróval, akivel a helyszínen "élőben" fogunk beszélgetni aközönség előtt. Többen jelezték, hogy mivel sajnos nem tudnak ott lenni, a későbbiekbenszeretnének névre és alkalomra (főként Karácsonyra) szóló dedikálást maguknak ésszeretteiknek. Ezt utánvétes házhozszállítással fogjuk tudni megoldani, igyekszemmegszervezni. De ne szaladjunk ennyire előre! Ezekben a napokban azt szeretném, hogyismerkedjenek meg kicsit a könyvvel, ezért minden nap részleteket fogok bemutatni. Először isíme beszélgető - és szerző - társam, Kovács Zsolt néhány kérdése hozzám az első fejezetben:(a válaszaim a könyvben, a kérdések után :) )  – Tíz éve ültünk így utoljára, amikor a Magunkfajták című könyv íródott. 2008-at írtunk. Amikora beszélgetés közepére értünk, kérdésemre azt válaszolta, hogy történjen bármi, nem fog apolitikában szerepet vállalni. Hogyan történt mégis az, hogy a könyv megjelenése után fél évvelmár egy pártnak, a Jobbiknak a plakátjain szerepelt mint európai parlamenti képviselőjelölt?  -  Vona Gábornak valójában miért volt éppen önre szüksége? Az ön 2006 után szerzettnépszerűségével kívánta a Jobbikot támogatni?  – A Jobbik 2009-es európai parlamenti választáson 15%-ot ért el. Mekkora szerepe volt ebbenannak, hogy ön volt a listavezető?  – Nem lett volna hasznosabb várni még egy évet, és azt mondani Vona Gábornak, hogyelfogadja a felkérést, de ön országgyűlési képviselő akar lenni, mert a magyar törvényhozásbanjobban lehet képviselni ezeket az érdekeket?  – Úgy tudom, nem sokkal a 2009-es EP-képviselővé válás után önnek szinte teljesen megszűnta kapcsolata Vona Gáborral. Voltak jobbikos ismerőseim akkoriban, akiket megkérdeztem, mivan Krisztinával. Vona Gábor tartja vele a kapcsolatot? Szoros az együttműködés veleBrüsszelben? És mindig volt a válasz, hogy nem....  – „Orbán Viktor szégyellje magát, amiért hazaárulónak nevezte Kovács Bélát, és legközelebbgondolja meg, miket beszél” – ezt ön mondta. Hogy zajlott le a Kovács Béla ügy belülről,Brüsszelben?  – Nem hiányzott a magyar emberek közvetlen támogatása ott, Brüsszelben?  – 2006 után jött létre a Civil Jogász Bizottság, elkészítették a jelentésüket, ami egy nagyonfontos szög volt a Gyurcsány– Bajnai kormányok koporsójában. Majd ezt követően ez a csapatmégis széthullott, személyi konfliktusok is követték. Csalódott volt emiatt?   Remélem sikerült felkelteni az érdeklődésüket és olvasómként üdvözölhetem majd Önöket.Addig is találkozzunk a Polgárok Házában, kedden hatkor!  Előre is köszönöm a megosztásokat, szeretettel  Krisztina    
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